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Abstract (en)
[origin: WO2017153483A1] The invention relates to a sock (10). The sock (10) has a sole part (100) which is suitable for covering the sole of a foot
(1) when the sock (10) is being worn. Furthermore, a toe region (200) of the sock (10) is suitable, together with the sole part (100), for receiving the
entire toe region of the foot (1) when the sock (10) is being worn. The sock (10) furthermore comprises an instep part (300) which is suitable for at
least partially covering the arch of the foot (1) when the sock (10) is being worn. A heel part (400) of the sock (10) is suitable for covering the heel
of the foot (1) when the sock (10) is being worn. The sock (10) comprises an ankle closure part (600) which is suitable for closing the sock (10) in a
releasable manner at the ankle of the foot (1) when the sock (10) is being worn.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Socke (10). Die Socke (10) weist einen Sohlenteil (100) auf, der dazu angepasst ist, in einem angelegten Zustand der
Socke (10) die Sohle eines Fußes (1) zu bedecken. Ferner ist ein Zehenteil (200) der Socke (10) dazu angepasst, in ei nem angelegten Zustand
der Socke (10) zusammen mit dem Sohlenteil (100) den Zehenbereich des Fußes (1) vollständig aufzunehmen. Die Socke (10) umfasst ferner einen
Ristteil (300), der dazu angepasst ist, in einem angelegten Zustand der Socke (10) den Fußrücken des Fußes (1) zumindest teilweise zu bedecken.
Ein Fersenteil (400) der Socke (10) ist dazu angepasst, in einem angelegten Zustand der Socke (10) die Ferse des Fußes (1) zu bedecken. Die
Socke (10) umfasst einen Knöchelverschlussteil (600), der dazu angepasst ist, in einem angelegten Zustand der Socke (10) die Socke (10) am Knö
chel des Fußes (1) lösbar zu verschließen.
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